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a 66 Jsem oheň v ohni
Má na sebe vysoké nároky, cítí za svůj 
výkon odpovědnost a tvůrčí svobodu 
považuje za dvousečnou zbraň. Pokud je 
někdo skutečně naší současnou hereckou 
femme fatale, pak Vilma Cibulková. Jak 
to má nyní s láskou?

► 20 Vězněm 
vsúdánském pekle

V Súdánu chtěl dokumentovat svízelnou 
situaci křesťanů, ovšem místo toho byl v Africe 

odsouzen na dvacet let vězení za špionáž. 
Než byl letos v únoru propuštěn, odseděl si 

14 měsíců. Jak Petr Jašek vzpomíná na pobyt 
v cele s islamisty, kteří ho bili a ponižovali?

2i Jak vyléčit mozek
Ještě před čtyřiceti lety byla operace 

mozku jedna velká detektivka. 
Teprve když lékaři otevřeli lebku, 

zjistili, co vlastně budou operovat. 
Povídání o cestě do hlubin mozku 

s neurochirurgem prof. MUDr. 
Vladimírem Benešem, DrSc., (63) 

je poutavým dobrodružstvím 
i dnes, kdy se mluví 
o neuroprotézách či 
stimulacích mozku 
elektrodami, díky 

kterým budeme hubení 
a chytří.

▼ 3 8 1 lidožrouti mají problémy
Proč u čarodějů a kanibalů zabírají jako dárek kompasy 
a brýle? Jaké je to stát proti rozzuřenému hrochovi? A co 
dělat, když se na vás v amazonské džungli valí ohnivá 
koule? To vše popisuje Jaroslav Mareš, český cestovatel, 
spisovatel a zoolog i objevitel největšího dravého brouka 
na světě.

▲ 56 Poliert. Ale ten druhý...
Nosí slavné příjmení Poliert a stejně jako jeho bratranec Lukáš 
patřil ve vodním slalomu mezi nejlepší na světě. Jaroslav Poliert 
však spojil s vodou i svůj profesní život -  vymýšlí umělé tratě na 
vodní slalom pro olympiády. Už má hotový i kanál pro olympijské 
hry v roce 2020 v Tokiu.


